
Medborgarförslag om placering av stenar på Strandpromenaden

Hej!

Jag vill lägga ett medborgarförslag om att några större stenar placeras längst kajkanten utanför

Strandpromenaden 7 till 11 i Saltsjö-Duvnäs. Jag vill poängtera att det måste röra sig om stenar
alternativt murade pållare och inte ett vägräcke. Kommunen har idag bara en typ av vägräcken oavsett
om det avser en lokalgata med 30 km som hastighet eller en motorväg. Kommunen har redan satt upp
ett räckte väster ut på Strandpromenaden och det passar extremt illa in i den vackra miljön vid
Duvnäsviken. Politiker från samtliga partier har lovat på ett möte i Saltsjö-Duvnäs 2018-08-30 att se över
om inte vägräcket kan ersättas av något mer lämpligt som bättre smälter in i miljön och som inte heller

tar en del av körbanan i anspråk, då detta numera skapar problem och oro och risk för skador vid möten.
Alltså inga fler räcken är önskade i Saltsjö-Duvnäs.

Jag vill att kommunantikvarien kontaktas före beslut så att en kulturmiljöavvägning görs.

Bakgrunden till medborgarförslaget är att det vid två tillfällen varit incidenter utanför dessa fastigheter,

senast 2018-11-30. Det är relativt trångt att backa ut från fastigheterna och bilar har blivit hängande
över kanten, tack och lov utan vare sig person- eller bilskador som följd.

Vänliga hälsningar
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